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(Av personvernhensyn inneholder ikke referatet navn til deltakere. Dersom det er spørsmål til FAU oppfordres foreldre til å ta dette via sine 

klasserepresentanter) 

Agenda/Saksliste 

Sak Om saken Sak til 
orientering 

Sak til 
beslutning 

1 Informasjon fra skolen v/ rektor 
 
TRAFIKKSIKRING VED RUNDKJØRINGEN 
Ref. punktet i fra forrige FAU møte hvor skolen tok opp utfordringen med at det 
parkeres i rundkjøringen når barn kjøres til skolen. 
Det har blitt en bedring. Skolen har ansatte ute hver morgen som har sitt tilsyn 
ved rundkjøringen. Folk er stort sett hyggelige og følger evt. instrukser om å 
parkere borte ved p-plassen ved blokkene. Men noen ønsker fremdeles å gjøre 
som de vil, og skolen mener vi gjør nok for å gjøre skoleveien så trafikksikker som 
mulig.  
Det har vært en nestenulykke som det kan være verdt å nevne – barn som åpner 
venstre bakdøren for å gå ut av bilen, hvor bil som kommer på utsiden av denne 
parkerte bilen «snaier» døren som blir åpnet. 
Aksjon FAU: Lage et skriv om trafikksikring rundt Hjertesonen som kan deles ut i 
klassene via FAU. Vurdere hva mer FAU kan gjøre og bidra mer for å sikre en trygg 
Hjertesons ved skolen. 
 
ØKONOMI 
Skolen søkte om kr. 450.000,- og fikk kr. 180.000 ,- i tilskudd til å stimulere til mer 
praktisk, variert og relevant læring på 5.- 7.trinn 
Skolen har kjøpt inn mye nytt utstyr som trengs for å opprettholde en høy 
standard på både konserter, samlinger og forestillinger på Aurdalslia skole.   
Videre har skolen kjøpt inn og skal kjøpe inn mye nytt verktøy på sløydsalen. 
Skolen har også kjøpt inn flere nye symaskiner til bruk for elevene. Ellers kommer 
skolen til å kjøpe inn utstyr til å anlegge en liten skolehage.   
Skolen tenker også å bruke noen av disse pengene på å få ferdigstilt gapahuken, 
som jo er tenkt å benyttes som alternativ arena og samlingspunkt for elevene når 
de f.eks. har uteskole. 
Pengene kommer selvsagt godt med, og må de er altså ment å stimulere til en 
mer praktisk, variert og relevant læring hos elevene. Med de oppgraderingene 
skolen nå gjør, favner det ikke bare om elever på 5-7, men også de andre trinnene. 
 
JOY’s SOLIDARITETSMARKEDET 
Forberedelsene er i rute. Elevene holder nå på med å produsere diverse 
elevprodukter som skal selges på markedet.  
Det øves til konsertene på fritiden rundt om de mange hjem og det blir 
generalprøve på torsdag i neste uke, samme dag som markedsdagen 
JOY’s solidaritetsmarked er et marked med lite foreldreinvolvering. JOY stiller med 
mange ungdommer som dere nok vil treffe på markedsdagen, samt at lærerne på 
skolen har fått lagt tid til markedet inn som en del av deres arbeidsavtale.  
Skolen gleder seg masse, og det vil bli sendt ut mer informasjon / påminnelse om 
markedsdagen i Vigilo i nær fremtid. 
 
 
 
 
 

X  

Sted: Aurdalslia skole 
Dato: 21.11.2024 
Kl.: 19:30 – 21:30 
 
Møte nr.: 2/2024-2025 
 

Representerte klasser: 
2C, 4B, 4C, 5A, 5B, 6A, 6B, 7A, 7B 
 
Representanter skole: 
Rektor, Leder SFO 



Elevundersøkelsen 
Ggjennomføres i disse dager på 6. og 7.trinnet. Elevundersøkelsen er en årlig 
undersøkelse der elever får si sin mening om forhold som er viktige for å lære og 
trives på skolen. Elevene svarer på spørsmål om blant annet trivsel, mobbing, 
miljø, motivasjon og støtte fra lærer.  
Resultatene på undersøkelsen vil bli klar en gang ut i januar. SU vil da bli forelagt 
resultatene på SU-møtet i januar. 
 
Møte med nye klassekontakter – Hva betyr det å være klassekontakt? 
Rektor/skolen ønsker og foreslår at man ved nytt skoleår skal holde et møte med 
nye klassekontakter om deres ansvarsområder. 
FAU støtter dette forslaget. 
 
Søknad fra elevrådet 
Det er forfattet en søknad til FAU om 15.000 kr. til diverse innkjøp til elevene; 
baller, tau, etc.  Skolen synes imidlertid at tanken og beslutningen til FAU i forrige 
FAU-møte om at hver klasse kan få 2000 kr. å bruke ikke er så dumt. 
Men det er viktig å tenke på at elevene skal  oppleve at de har medbestemmelse 
gjennom elevrådet. 
 
Reflekskonkurransen 
3C og 7B dro i land seieren. Det betyr at det vanker saftis på elevene og som blir 
delt ut i morgen. Elevrådsstyret vil selv sørge for å dele isen ut til elevene. 
 
Utearealet 
Når dette skal diskuteres så vit at skolen ikke via skolebudsjettet ikke kan gjøre de 
store oppgraderingene. Men nye nett på fotballbanen og basketstativene skal vi 
klare å få til. 
Aksjon: Plank til gapahuk ligger på bakken. Denne bør løftes opp og dekkes med 
presenning. 
 

2 Informasjon fra SFO v/ SFO-leder 
 
Sambruk skole og SFO – en oppdatering fra SFO leder 
SFO på 3. og 4. trinn bruker klasserommene til SFO. Dette fungerer godt. Noen 
føler seg mer trygge når de er på sine egne klasserom, mens andre liker å vandre 
til andre klasser og bli kjent. 
Kulturkarusellen kan ikke komme i år, så SFO har laget et alternativt der de har 
satt sammen et skuespill. Skuespillet er for 3. klasse og skal vises før jul. 
Barnehagene i området blir invitert. 
SFO har fått tilbakemelding om at de ikke har gitt så mye informasjon, så de er nå 
begynt med månedsbrev. De ser at det ikke er alle som leser. De oppfordrer alle 
foreldre til å holde seg oppdatert på den informasjonen som kommer I Vigilo og 
kommer med tilbakemelding når det er behov for dette. 

 

X  

3 Gjennomgang aksjoner fra forrige møte 
- Infoskriv for innkjøpsstøtte til klassene vedtatt på forrige møte - 

Innkommet forslag. Se også pkt. 1 Informasjon fra skolen og punkt om 
søknad fra elevrådet. 
Infoskriv ikke klart ennå. 
Aksjon: Lage skriv og få det sendt ut før juleferien 

X  

4 Skolefotografering 
Mottatt tilbud fra ny leverandør. 
Tilbud sendt ut til alle til FAU or vurdering til møte med noen tilbakemeldinger i 
forkant. 
På møte kom skolen med noen erfaringer og tanker med eksisterende leverandør. 
Skolen er Ikke helt fornøyd med eksisterende leverandør. Bl.a. har det vært mye 
feil med produseringen av skolekatalogen, både med retting og kommunikasjon.  
Ønske fra skolen om å prøve noe nytt. Dette ble diskutert i FAU-møtet og ingen 
hadde motforestillinger til dette. Skolen kontakter ny leverandør og bekrefter. 

 X 

5 Kurs i dysleksi 
FAU har fått forespørsel om vi er interessert i kursing for å heve kompetansen og 
bevisstgjøring rundt dysleksi for foreldre. 
Aksjon: FAU kontakter avsender av mottatt e-post om litt mer info. 

X  

6 Fellesmøte FAU Bergen Sør 26. november 
FAU-leder sender e-post til alle i FAU og hører hvem som kan stille 

X  

7 17.maikomité kick-off 
Det er ønske om å ha kick-off møte med nye komité snart. Dato må settes. 
Aksjon: FAU representanter for 4. trinn fremskaffer mailadresser til 
klassekontakter og vara. 17. mai-ansvarlig i FAU sendet ut innkalling. 
Representanter fra fjorårets komité inviteres også. 

X  



8 Reflekskonkurranse 
Ferdig – Se pkt 1 Informasjon fra skolen 
 

X  

9 Natteravnordningen 
Natteravnene Rådal vurderer å utvide natteravnordningen til også å omfatte 6. 
trinn. Årsaken er det er flere yngre og barn helt ned på 6. trinn som ferdes ute 
Aksjon: Natteravnansvarlig sender e-post på dette til alle i FAU for vurdering. For 
få på møtet til å ta en beslutning på dette. Tas opp igjen på neste møte. 
 

X  

10 Møteplan FAU 
Følgende datoer er satt av til møter vårsemesteret 2025: 
16.01.25 
06.03.25 
23.04.25 
05.06.25 

X  

11 FAU Arbeidsgrupper 
Fikk ikke tid å diskutere dette. Samtidig var det for få på møtet til at punkt kunne 
diskuteres og besluttes. 

X  

12 Infoskriv for innkjøpsstøtte til klassene vedtatt på forrige møte 
Se pkt. 1 Informasjon fra skolen og punkt om søknad fre elevrådet. 

X  

 


